

Haines family,

What a week! It's been so great to see our K-5th grade students return to school.

We are excited to see our 6th-8th graders on Monday, March 8th.

Please continue to complete the health screeners DAILY!

If you need additional support, scroll down to the video and watch it.

<https://www.cps.edu/school-reopening/health-and-safety/health-screener-instructions/>

It is important that when we are outside for recess that students have their mask on at ALL times. Students should NOT have their hands on each other EVER.

These rules will be reinforced as SAFETY is our #1 PRIORITY.

Anyone traveling from a state on the Orange list is directed to obtain a negative COVID-19 test result within 72 hours prior to arrival in Chicago or quarantine for a 10 calendar days (or the duration of their time in Chicago, whichever is shorter). The Order is subject to the limited exemptions outlined in the 'Exceptions section'.

Children under the age of 18 are required to follow the Order for pre-arrival testing or quarantine unless they traveled with an adult who tested negative for COVID-19. Children who travel alone are required to follow the Order for pre-arrival testing or quarantine.

Please make sure you review the entry and dismissal times

Pk-2nd grade- 7:40 AM	2:30 PM
301-304;312- 7:45 AM	2:40 PM
3rd-5th grade- 7:50 AM	2:35 PM
306-310- 7:55 AM	2:45 PM

Last but not least, please join us for our PAC Meeting tomorrow at 8:00 AM and our Principal Chat on Tuesday, March 9th.

Have a great day!

Catherine "Amy" Moy Davis - [camoy@cps.edu](mailto:camoy@cps.edu)  
Principal

興氏學校的家庭們：

好一個星期！看到我們的幼兒園至 5 年級學生重返學校，真是太好了。

我們很高興將於 3 月 8 日星期一看到我們 6 - 8 年級的學生。

來學校常課前，請繼續每天繼續申報進健康檢查！

如果您需要其他支持，請到這網地的視頻觀看。

<https://www.cps.edu/school-reopening/health-and-safety/health-screener-instructions/>

重要的是，當我們在戶外休息時，學生必須戴好口罩，不能互相碰手。規則將得到加強，安全是我們的首要。

任何人從標籤橙色的州份旅行返回芝加哥必須於 72 小時內去接受病毒檢測和取得陰性報告或隔離 10 天（或他們在芝加哥的時間，以較短的時間為準）。這規定受“例外”部分中概述的有限豁免的約束。

未滿 18 歲的兒童必須遵循命令進行抵達前檢測或隔離，除非他們與一名對 COVID-19 病毒測試呈陰性的成年人一起旅行，否則必須隔離。獨自旅行的孩子必須遵循命令，進行到達前測試或隔離。

請記得孩子上課和下課的時間

幼兒園 - 2 年級 - 上午 7:40 下午 2:30

301-304; 312 - 上午 7:45 下午 2:40

三年級至五年級 - 上午 7:50 下午 2:35

306-310 - 上午 7:55 下午 2:45

最後但並非最不重要的一點，請參加我們明天上午 8:00 舉行的家長會議以及 3 月 9 日（星期二）的和校長傾談。

祝你有美好的一天！